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JAARVERSLAG BLAUWPUT OMNISPORT 

 

September 2022 – augustus 2023 
 

Naar aloude gewoonte zal ik jullie dit jaar een overzicht geven van het voorbije 

sportjaar meer bepaald over de periode september 2022 tot en met augustus 2023. 

Elk jaar vraag ik dan aan de verantwoordelijke van elke afdeling om mij de bele-

venissen over te maken van het voorbije sportjaar. En elk jaar opnieuw ontvang 

ik dan een mooi verslagje van hun afdeling. 

 

BADMINTON 

De jeugdgroepen zaten al vanaf september 2022 vol en ook bij de recreanten was 

er een stijging van de inschrijvingen merkbaar. Vele nieuwe spelers sloten zich 

aan. We sloten het jaar af met 290 badmintonners. 

Naast de jeugdtrainingen proberen we onze jeugd ook warm te maken om mee te 

doen aan instaptornooien zoals VVBBC of meer gevorderde tornooien de jeugd-

tornooien. Hier merken we duidelijk dat verschillende andere clubs in de omtrek 

het laten afweten en dit resulteerde in verschillende afgelaste tornooien wegens te 

weinig spelers. 

Ons eigen VVBBC tornooi had daar geen last van en liefst 170 spelers kwamen 

aan het tornooi meedoen waarvan een grote groep van Blauwput Omnisport. Ook 

ons jeugdtornooi kon doorgaan met 90 gevorderde spelers. 

Naast de tornooien zijn ook onze sportkampen een hoogtepunt voor de jeugd. 

Tongerlo van 10 tot 14 april gingen 51 spelers mee en op ons zomerkamp van 1 

tot en met 7 juli gingen zelfs 59 spelers mee! 

Het werd dan ook een geslaagd sportjaar! 

 

BODY-STYLE 

In september 2022 zijn er in totaal 16 lessen in de afdeling body-style gestart. 

Voor alle groepen waren er veel inschrijvingen vanaf de start en veel lessen waren 

meteen volzet.  

 

DANS 

Het dansjaar startte met 8 kindergroepen. Er was dit sportjaar geen toonmoment 

dans. 

 

GYM 

Bij de gymafdeling is er meestal enkel tijdens de maand juli een korte pauze. De 

competitie-ploegen starten immers al terug begin augustus en tijdens de grote va-

kantie worden er een 6 à 7-tal sportkampen georganiseerd waar toch heel wat van 
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onze eigen leden aan deelnemen. Het startschot voor de recrea-afdeling werd ge-

geven op maandag 12 september. De groepen en dus ook de zalen liepen naar 

gewoonte al meteen goed vol. 

Al snel kwam voor onze competitie-afdeling het wedstrijdseizoen er aan. Enkele 

disciplines hadden in het najaar al één of twee wedstrijden, andere hadden hun 

eerste wedstrijd tijdens het jaarlijks clubkampioenschap. Daarna volgde nog een 

mooie reeks aan wedstrijden en werden er alweer geweldige resultaten behaald 

door onze disciplines acrogym, toestelturnen jongens en meisjes en trampoline-

springen op provinciale en Vlaamse wedstrijden en op het Belgisch kampioen-

schap. Proficiat aan iedereen! Een klein extraatje nog voor de trampoline-afde-

ling, waarbij Kilian Frateur mocht deelnemen aan de World Age Group Compe-

tition te Bulgarije. Mooie ervaring voor hem en een verdiende beloning voor jaren 

hard trainen. 

Onze recreanten konden op 1 mei hun gymstarsdiploma komen behalen tijdens de 

familiedag. Ook waren er dit jaar kleinere optredens voorzien voor iedere groep, 

zodat ouders en sympathisanten de gymnasten aan het werk konden zien. Het ge-

heel werd mooi omkaderd met rand-activiteiten en een succesvolle catering. 

Op zaterdag 13 mei werd er naar 2-jaarlijkse gewoonte deelgenomen aan The Best 

of Brabant in de Sportoase te Rotselaar. Toestelturnen jongens, acrogym en het 

showteam jeugd hebben hieraan deelgenomen. Het was een mooie show. 

Zo was het jaar alweer snel rond en kon de “korte” zomervakantie van start gaan. 

 

NORDIC WALKING 

De afdeling Nordic walking stapt op dinsdagavond en zaterdagvoormiddag zo’n 

8 à 10 km. Ze zijn met een 70 tal leden. De zaterdagtochten vinden plaats in de 

ruime omgeving van Leuven. De dinsdagavondtochten gaan iets dichter bij Kes-

sel-Lo door op een afwisselende locatie.  Voor het 14-de Nordic-walking weekend 

trokken ze naar Zoutelande, Zeeland. De 60-tal stappers verkenden de omgeving 

en het dorpje Koudekerke tijdens de regenbuien.  In alle weeromstandigheden 

blijven ze genieten van de mooie Brabantse natuur. Zowel modder, regen, wind, 

zon, … alles heeft zijn charmes. Nordic walken bij Blauwput omnisport betekent 

sporten, genieten van de natuur maar ook van elkaars gezelschap! 

 

TAFELTENNIS 

De afdeling tafeltennis kan terugblikken op een geslaagd sportjaar: de jeugd-ini-

tiatie was met 24 inschrijvingen volzet. Met ook nog 24 recreanten ingeschreven 

voor woensdagavond en 16 voor vrijdagavond, aangevuld met 25 competitiespe-

lers, kunnen we zeggen dat het totaal aantal leden stabiel blijft. 

Als we kijken naar de competitieploegen, was het seizoen grotendeels positief: 

onze nieuwe competitiespelers deden het meer dan behoorlijk in hun eerste sei-

zoen, en konden zich onverhoopt plaatsen voor de play-offs waar ze ook de laatste 

plaats nog konden vermijden. Een 5e plaats in 5e provinciale jeugd was het mooie 

eindresultaat. De C-ploeg verging het helaas wat minder, na een seizoen met veel 
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nipte nederlagen, eindigden zij helaas op de laatste plaats in 4e provinciale, met 

degradatie tot gevolg. De motivatie om volgend jaar terug te promoveren naar 

deze reeks is zeer groot dus hopelijk kunnen ze dit waar maken. De B-ploeg ver-

ging het een pak beter. Na de degradatie in het vorige seizoen, bewezen ze met 

een mooie 2e plaats en bijhorende promotie dat ze het zeker waard zijn om in 2e 

provinciale aan te treden. De A-ploeg eindigde opnieuw op een mooie 4e plaats 

in 1e provinciale en bewijst hiermee een stabiele subtopper te zijn in deze reeks. 

Als traditionele afsluiter van het seizoen, organiseerden we weer onze eindesei-

zoenstornooien. Ook dit jaar was dit een groot succes! Afsluiten doen we met 

goed nieuws van onze jeugd: de 6 spelers die dit seizoen hun eerste competitie-

seizoen hebben volmaakt, hebben allemaal aangegeven om volgend seizoen ver-

der te doen met competitie. Zij worden aangevuld met maar liefst 8 spelers die de 

overstap van de jeugd-initiatie naar de competitie willen maken. Volgend seizoen 

zullen we dus voor het eerst in lange tijd terug 5 ploegen in competitie hebben. 

 

VOLLEYBAL 

In het sportjaar 2022-2023 telde de groep ‘competitief recreanten volleybal’ 22 

spelers. Uitzonderlijk hadden we het aantal toegelaten spelers verhoogd, omdat 

een aantal 'anciens' duidelijk hadden aangegeven dat ze een bijzonder sportjaar 

tegemoet zouden gaan. Zo was er bijvoorbeeld een speelster die in het buitenland 

ging wonen en dus zeer onregelmatig aanwezig zou zijn. Ook onze trainer Jeroen 

kon maar halftijds training komen geven, omdat hij voor zijn werk steeds een 

halve maand in het buitenland vertoefde.  Het was het vierde jaar dat we in de 

hogere reeks B konden aantreden van Sporta Team Competitie Vlaams-Brabant. 

We speelden het meest evenwichtige seizoen ooit op competitief vlak: 7 gewon-

nen wedstrijden, 7 verloren wedstrijden, 28 gewonnen sets en 28 verloren sets. 

Het leverde ons een bronzen medaille op. Het was het laatste seizoen van trainer 

Jeroen Dekeye. Op het einde van het seizoen vonden we gelukkig een vervanger. 

Melih Sivrihisar neemt de fakkel over als trainer-coach. Hij volgde een training 

mee als speler om ons te leren kennen, zegde toe en gaf op zijn beurt de laatste 

indoor training van het seizoen. Het zomerseizoen outdoor op het beachvolleybal-

veld van UCLL was ook zeer geslaagd. 

 

ZAALVOETBAL 

Een seizoen met veel veranderingen voor de zaalvoetbal. Kurt, die tot vorig jaar 

onze verantwoordelijke was, stopte ermee. Na wat overleg, is beslist dat Ward de 

fakkel overneemt, met de hulp van Liesbet voor de vrouwenvoetbal. 

Onze vroegere eerste mannenploeg stopte ermee, maar er stond meteen opvolging 

klaar. Ze misten in hun eerste seizoen op een haar na de promotie. Onze eerste 

damesploeg werd voor het vierde seizoen op rij kampioen. Mindere resultaten 

waren er voor de tweede mannenploeg en de derde damesploeg. Ze konden zich 

niet handhaven en zakken een reeks, maar beginnen met evenveel enthousiasme 

aan het nieuwe seizoen. 
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De basis van onze afdeling blijft echter de recreatie, waar we wekelijks iedereen 

verwelkomen die graag tegen een balletje trapt. Dit gaat op maandag door voor 

de dames en op vrijdag voor de heren. We bleven het ook dit jaar moeilijk hebben 

om wekelijks aan voldoende spelers te geraken, ondanks het aantal inschrijvingen. 

Dit heeft mee geholpen in de beslissing om de minimumleeftijd vanaf volgend 

seizoen te verlagen naar 12 jaar, zo hopen we op wat nieuwe, gemotiveerde spe-

lers. 

 

ZWEMMEN 

Zoals vorig jaar werken we bij Zwemmen verder met het stickersysteem waarbij 

de kinderen die de doelen behalen en over mogen naar de volgende groep, een 

sticker krijgen om bij te houden op hun groeibrevet. Zo verzamelen ze groep na 

groep een heel blad met verschillende diertjes in verschillende kleuren. We mer-

ken dat de kinderen dit fijn vinden! 

Ook zien we dat de laatste groepen met de vaak oudste kinderen heel populair 

blijven en dat veel kinderen zich voor de laatste groep opnieuw inschrijven, hoe-

wel ze alle doelstellingen behaald hebben. Credits daarvoor naar Elisabeth die 

deze kinderen blijft uitdagen en nieuwe dingen blijft aanleren! Ten slotte merken 

we ook dat de jongeren interesse hebben om zwemles te geven en dat er dus een 

goede doorstroming is vanuit de club naar lesgeven. De oudere, meer ervaren les-

gevers investeren dan ook veel in het coachen en begeleiden van deze nieuwe, 

jongere lesgevers! 

 

Tot zover het overzicht per afdeling. 

EINDELIJK, EINDELIJK, EINDELIJK, een jaarverslag zonder het C-woord en 

toch, zo snel zullen we het niet vergeten. Regelmatig valt het woord en spreken 

we net zoals in onze moderne jaartelling over ‘voor’ en ‘na’. Verschillende onder 

ons moeten achter de zoveelste booster. En ja, we zullen er mee moeten leren 

leven. 

Er zijn op de laatste maanden wel andere zaken die onze aandacht nodig hebben. 

Net zoals bij andere sportclubs zijn we dringend op zoek naar vrijwilligers en dit 

op alle terreinen. Trainers, verantwoordelijken, bestuursleden, handige harry’s… 

waar zijn ze gebleven? Of verwachten wij te veel en moeten we onze verwachtin-

gen bijschaven? De generatiekloof wordt soms als reden opgegeven en ja, daar is 

niet dadelijk een oplossing voor. 

Misschien elkaar wat meer waarderen over hetgeen hij of zij nu al doet en beseffen 

dat er geen generatie meer komt waarvoor de sportclub zijn lust en zijn leven was. 

Hier en daar wat meer een echte dankjewel zeggen en niet dadelijk beginnen over 

wat je minder doet als je voorganger. Het is niet “zij” en het is niet “wij”. Het is 

ons samen die deze club moet laten draaien en dat hopelijk voor weer een 130j! 

Proficiat en DANKJEWEL aan iedereen die die 130j heeft mogelijk gemaakt en 

laten we er GDVDM een lap opgeven. 
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